
Kommunala funktionsrättsrådet PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 

Plats 

Sammanträdestid 

Närvarande 

Ledamöter 

Tjänstemän 

Paragrafer 

Justering 

Underskrifter 

Argus 

Sammanträdesdatum 
2022-04-20 

2022-04-20, kl. 13 :30-15:40 

Andreas Engebrethsen (S), SN, ordförande, Falkenbergs kommun 
Maria Larsson (C), KFT, Falkenbergs kommun 
Gun Engström, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen 
Jarl Karlsson, Hörselskadades förening Falkenberg 
Per Andersson, Synskadades riksförbund 
Angelica J:son Gren, Attention 
Helen lvarsson, Neuro Varberg-Falkenberg 

Lina Weetman, kanslichef 
Johan Ahlberg, utredningssekreterare 
Lina Österhult, sekreterare 
Katrin Håkansson, nämndtjänsteman Region Halland 
Maria Sjödahl, förvaltningschef kultur-, fritids- och teknikförvaltningen 
Linnea Severinson, byggprojektledare, kultur-, fritids- och 
teknikförvaltningen 
Andreas Mellstedt, byggprojektledare, kultur-, fritids- och 
teknikförvaltningen 

§§ 1-16

Ordföranden och Gun Engström 

Sekcetern,e ...... 
� 

.. d� ........ . 
Lina Österhult 

Ju,,.rn,c ...................... /«v.. Alf!? /4ljlz . . . .
�:111 Engström 
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Kommunala funktionsrättsrådet PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 

§ 6

§ 7

§ 8

Sammanträdesdatum 
2022-04-20 

o Förslag framfördes på en lista med prioriterade tillgänglighetsproblem/platser som 
behöver åtgärdas. Förvaltningen tar emot förslaget. 

o Information om de olika ljudsystem som finns i Argus och det som behöver
åtgärdas bland annat gällande hörslingor.

Ordföranden tyckte att det var en bra diskussion mellan förvaltningen och rådet men 
anser att rådet borde ha använts mer som resurs. 

Tröingeskolan 

Linnea Severinsson och Andreas Mellerstedt presenterade projektet gällande F-9 skolan 
i Tröingeberg (bilaga). Skolans torg, matsal och idrottshall kommer utformas för 
publika sammanhang. 

Två oberoende tillgänglighetskonsulter är involverad i projektet, bland annat inför 
bygglov. Innan byggstart kommer även en mer detaljerad granskning göras. 

Funktionsrättsrådets referensgrupp kommer att träffa förvaltningen gällande 
utformningen av skolans lokaler. Ett utlåtande inför bygglovet har skickat till 
referensgruppen. Ett andra utlåtande kommer i juni, detta kommer delges rådet. 
Förhoppningsvis är ett bygglov klart efter sommaren och byggnationen stai1ar i 
november. 

Rapport från Kultur-, fritids- och teknikförvaltningen 

Beslut 

Råden beslutar 

I. Anteckna till protokollet att det ej lämnas någon information.

Information fn\n Falkenbergsnämnden 

Beslut 

Råden beslutar 

I. Ärendet utgår och flyttas till nästa möte.

Rapport från Regionala funktionshinclerrådet 

Beslut 

Råden beslutar 

I. Anteckna informationen till protokollet.
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Kommunala funktionsrättsrådet 

Sammanfattning av ärendet 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Sammanträdesdatum 
2022- 04-20 

Andreas Engebrethsen informerade från socialnämndens möte. 

o En säkrare prognos gällande gruppbostäder ska tas fram, 13 brukare saknar idag 

gruppbostad. 

o En årlig brukarundersökning samordnad av SKR har gjorts inom LSS

verksamheter. Enkäten tidigare låga svarsfrekvens har höjts kraftigt. 

o En fråga har uppkommit angående tillgänglighet i skyddsrum. 

o Covid-19: En brukare på ett särskilt boende är smittad för tillfället.

§ 14 Inbjudan av giister till kommande möten 

Beslut 
Råden beslutar 

I. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet 
o Anna Hurtig, arbetsterapeut, bjuds in till nästa möte för att informera om

ltjälpmedel.
o Katrin Håkansson, Region Halland/Falkenbergsnämnden, deltar på nästa möte och

redovisar utvecklingsarbete om tillit.
o Ulf Järphag, kvalitetsstrateg på kultur -, fritids- och teknikförvaltningen, bjuds in

för att informera och ta emot synpunkter gällande idrottspolitiskt program.

§ 15 Sammanträdestider 2022 

Beslut 

§16

Råden beslutar 

I. Godkänna mötesdatum för 202 2.

Sammanfattning av ärendet 
Förslag på mötestider för 2022: 

22juni, kl. 13:30-15:30 

14 september, kl. 13:30-15:30 

7 december. 13:30-15:30 

Övrioa fråoor 
b b 

Fråga gällande Agenda 2030frillgänglighetsbarometern där dokumenten inte är 

tillgänglighetsanpassade. Frågan ställs till Hållbarhetsavdelningen. 

Fråga om boende på äldreboende eller med hemtjänst får hjälp att byta batteri till 

hörhjälpmedel. Andreas Engebrethsen tar med sig frågan. 
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Kommunala funktionsrättsrådet PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 
Sammanträdesdatum 
2022-04-20 

Fråga om Karin Ryden, funktionsrättslots, ska vara ett stöd i funktionsrättsfrågor. 

KFRR tar frågan med Karin. 

Fråga om Projekt Strandbaden/Klitterbadet. Rådet önskar informationen både om 

ombyggnad utanför Strandbaden samt ombyggnad av Klitterbadet. Maria Sjöclahl bjuds 

in för att informera på kommande möte. 
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